
PROTOKÓŁ  

z posiedzenia nr 24 Komisji Promocji i Kontaktów z Mieszkańcami 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki Kraków w dniu 9 lutego 2022 r. o godzinie 16:30 

w trybie zdalno-stacjonarnym 

 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie listy obecności. 

Stwierdzono, że obecni są wszyscy członkowie Komisji (5/5) co oznacza wymagane 

kworum dla prawomocności obrad Komisji. 

 

2. Przyjmuje się następujący porządek obrad: 

• Otwarcie posiedzenia. 

• Przyjęcie porządku obrad. 

• Sprawy bieżące. 

• Oświadczenia i komunikaty. 

• Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Omówienie spraw bieżących. 

 

Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 

 

- nr 52 z dnia 20.01.2022 r. z Biura ds. Dzielnic:  Prośba o przekazanie lokalizacji tablic 

ogłoszeniowych Rady Dzielnicy VIII w związku z ankietą „Porozmawiajmy o Krakowie”. 

 

Dyskusja nt. stojaków gazetowych. 

Dla zapewnienia lepszej ekspozycji i kolportażu „Kuriera Podwawelskiego” Komisja 

zapoznała się z bieżącą ofertą dostępnych na rynku stojaków gazetowych, które 

mogłyby zostać zakupione i przekazane do miejsc dystrybucji. Zdecydowano 

jednomyślnie, że najlepszym rozwiązaniem będzie podłogowy stojak A4 z jedną 

szufladą. Ewentualnie jako opcja mógłby zostać użyty stojak nablatowy. Zgodnie                           

z sugestią przekazaną przez radnego Rafała Torbę obsługę zamówienia wraz                                       

z zebraniem ofert Rada przekaże do CM Jordana. 

 

Dyskusja nt. braku certyfikatu SSL na stronie dzielnicowej. 

Radny Aleksander Zięba zwrócił uwagę na fakt, że strona WWW Dzielnicy VIII pod 

adresem www.dzielnica8.krakow.pl nie posiada prawidłowo zainstalowanego 

certyfikatu i z tego powodu w wielu przeglądarkach jest raportowana jako 

niebezpieczna dla przeglądającego. Przewodniczący Krzysztof Hakenszmidt 

zadeklarował, że skontaktuje się w tej sprawie z osobą odpowiedzialną za hosting 

(Cyfronet). O przekazanie tego kontaktu Przewodniczący Komisji zwróci się do 

sekretariatu Rady Dzielnicy. Radny Rafał Torba przekazał ponadto sugestię, że warto 

rozważyć ewentualną zmianę podmiotu hostującego wraz ze zmianą całej platformy 

obsługi treści. Dzięki temu dodawanie i edycja treści nie tylko byłyby łatwiejsze, ale 



sam serwis spełniałby obecne standardy tj. np. przystosowanie do konsumpcji treści 

na urządzeniach mobilnych. 

 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Protokolant:                                                                              Przewodniczący: 

Krzysztof Hakenszmidt              Krzysztof Hakenszmidt 


